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Osadní výbor v Plačkově 

Zápis z 10. zasedání OV Plačkov v roce 2016 

Přítomni: Milan Janďourek, Markéta Franzová, Renata Kopecká, Petr Vašák, Alena Krejčí, 

                  Vladislav Dibelka 

Omluveni: Ivana Joklová, Jana Franzová, Jan Dušek 

Hosté: Ing. Lenka Bartáková 

Kdy: 24. listopadu 2016 od 18:30 

Kde: budova osadního výboru Plačkov (volební místnost) 

 

Program jednání:  

1. Kontrola minulého zápisu 

2. Osvětlení 

3. Návštěva oslavenkyně 

4. Základ pod opravený křížek u kapličky 

5. Informace občanům 

6. Osvětlení na vánočním stromečku 

7. Zrušení trvalého bydliště – paní Helena Králová 

8. Rozsvícení vánočního stromku a zdobení perníčků s dětmi 

9. Mikulášská nadílka 

10. Revize komínů 

11. Revize kotlů 

12. Hrabání listí u kapličky 

13. TJ Sokol Plačkov 

14. Další rozšíření bezdrátového rozhlasu 

15. Žádost o zakoupení nové výzdoby na vánoční strom, zakoupení pivních setů 

16. Inventura 

17. Převedené parcely do majetku MěÚ Humpolec 

18. Zimní údržba chodníku u hlavní silnice 

19. Asfalt pod kontejner na biiodpad 

20. Využití dotačního programu – dětský den, Mikuláš a jiné aktivity 

21. Naplánování další schůze OV Plačkov 

22. Diskuze 
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Ad1) Všechny body z minulého zápisu byly zkontrolovány a splněny. 

 

Ad2) V obci Plačkov probíhá rozšíření veřejného osvětlení. Do konce roku 2016 by mělo být 

rozšíření hotovo. 

 

Ad3) Dne 14. listopadu oslavila paní Marta Lešánková 100. narozeniny. Za osadní výbor byl 

oslavenkyni poblahopřát předseda osadního výboru pan Milan Janďourek a nejstarší muž 

Plačkova pan Miroslava Rudolf, poblahopřála též Markéta Franzová a zastupitelé MěÚ 

Humpolec. 

Za osadní výbor blahopřejeme k životnímu jubileu a přejeme hodně zdraví. 

 

Ad4) Stavební firma Jirák připravila betonový základ pod křížek u kapličky. 

 

Ad5) Informace občanům – osadnímu výboru byla sdělena informace, že by se v roce 2019 

měla rušit osobní vlaková doprava. 

          OV Plačkov nesouhlasí s tím, aby byla v roce 2019 zrušena osobní vlaková přeprava. 

Bude chtít znát také stanovisko občanů místní části Plačkov, které pak předá MěÚ Humpolec. 

Členové OV připraví arch a budou obcházet postupně všechny občany. Kdo nebude souhlasit 

s rušením vlakové přepravy, tak se na tento arch podepíše. Listinu s podpisy poté předáme 

MěÚ Humpolec. 

 

Ad6) 22. listopadu 2016 připravili technické služby města Humpolec osvětlení na vánočním 

stromě. Světla byla opravena a připravena k rozsvícení. 

 

Ad7) 23. listopadu 2016 byl předseda OV Plačkov pan Milan Janďourek podat vysvětlení, že 

v obci paní Helena Králová již 8 let nebydlí a MěÚ Humpolec jí tady zrušil trvalé bydliště. Na 

této adrese již bydlí noví občané Plačkova. 

 

Ad8) Rozsvícení vánočního stromu – proběhne 4. prosince 2016 od 16:00 hod. Od 14:00 hod. 

proběhne v knihovně pro děti a rodiče zdobení perníčků. Poté se společně vydáme ke 

kapličce, kde ozdobíme s dětmi stromeček, do rozhlasu pustíme koledy, rozdáme si perníčky 

a v 16:00 hod. rozsvítíme společně vánoční stromeček. 
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Ad9) Mikulášská nadílka proběhne 5. prosince 2016 od 16:30. Mikuláš, čert a anděl budou 

jako každý rok obcházet domácnosti a rozdávat jim nadílku. 

 

Ad10) Ve dnech 9. – 12. listopadu 2016 proběhla revize komínů. Kominík navštívil celkem 

28 domácností. 

 

Ad11) Revize kotlů – proběhne 3. prosince 2016 od 9:00. Bude ji provádět pan Bleha 

z Čejova a revize bude stát 1 000,- Kč. Kdo má o revizi kotle zájem, nechť se přihlásí 

předsedovi OV panu Milanu Janďourkovi. 

 

Ad12) Listí u kapličky pohrabe pan Petr Klofáč. Bude zajištěn kontejner a listí bude 

odvezeno. 

 

Ad13) V areálu TJ Sokol Plačkov probíhá terénní úprava fotbalového hřiště a okolí. 

 

Ad14) OV Plačkov žádá MěÚ Humpolec o rozšíření bezdrátového rozhlasu o další místa – 

pan Miloš Karásek čp. 101; pan Zdeněk Bokůvka čp. 105; paní Jiřina Vránová čp. 91.  

 

Ad15) OV Plačkov žádá MěÚ Humpolec o zakoupení nové výzdoby na vánoční stromek u 

kapličky – barevné svíčky. Také žádáme o zakoupení pivních setů do areálu TJ Sokol Plačkov 

– z důvodů pořádání akcí s velkým počtem osob: dětský den, oslavy, fotbalový turnaj, 

hudební produkce. 

 

Ad16) Proběhne inventura majetku obce Plačkov. Inventurní komise: Milan Janďourek, 

Alena Krejčí, Ivana Joklová. 

 

Ad17) Informace o bezúplatném převodu pozemkových parcel: pozemkové parcely KN č. 

451 o výměře 569 m2, KN č. 489/9 o výměře 29 m2;  KN č. 489/12 o výměře 157 m2 a KN č. 

489/5 o výměře 34 m2 vše v katastrálním území Plačkov od Úřadu pro zastupování státu ve 

věcech majetkových do majetku města Humpolec. 

 

Ad18) Zimní údržba chodníku u hlavní silnice – údržbu bude i tento rok svědomitě vykonávat 

pan Petr Klofáč. Komunikace po obci bude prohrnovat Školní statek Humpolec. Posyp budou 



4 
 

provádět Technické služby města Humpolec. Vše bude probíhat stejným způsobem jako 

v roce 2015. 

 

Ad19) Vytvoření asfaltové plochy pod kontejnerem na bioodpad u pana Milana Janďourka. 

Členové OV doporučují a souhlasí s přemístěním kontejneru na obecní pozemek u 

fotbalového hřiště. 

 

Ad20) Byla využita a podána žádost dotačního programu Kultura a volnočasové aktivity 

občanů a zapsaných spolků. Bylo zažádáno o 12 000,- Kč. Peníze budou využity na dětský 

den, mikulášskou nadílku a jiné aktivity spojené s dětmi a kulturním vyžitím pro občany 

Plačkova. 

 

Ad21) Další schůze OV Plačkov byla naplánována na 15. prosince 2016 od 18:30 hod. 

 

Ad22) Členové se vyjadřovali vždy k jednotlivým bodům tohoto zápisu. 

 

 

 

 

USNESENÍ 

24/11/2016 

OV Plačkov nesouhlasí s tím, aby byla v roce 2019 zrušena osobní vlaková přeprava. Bude 

chtít znát také stanovisko občanů místní části Plačkov, které pak předá MěÚ Humpolec. 

Členové OV připraví arch a budou obcházet postupně všechny občany. Kdo nebude 

souhlasit s rušením vlakové přepravy, tak se na tento arch podepíše. Listinu s podpisy poté 

předáme MěÚ Humpolec. 

 

Pro:  0 Proti:  6 Zdržel se:  0  

 

24/11/2016 

OV Plačkov žádá MěÚ Humpolec o rozšíření bezdrátového rozhlasu o další místa – pan 

Miloš Karásek čp. 101; pan Zdeněk Bokůvka čp. 105; paní Jiřina Vránová čp 91.  

 

Pro:  0 Proti:  6 Zdržel se:  0  
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24/11/2016 

OV Plačkov žádá MěÚ Humpolec o zakoupení nové výzdoby na vánoční stromek u 

kapličky – barevné svíčky. Také žádáme o zakoupení pivních setů do areálu TJ Sokol 

Plačkov – z důvodů pořádání akcí s velkým počtem osob: dětský den, oslavy, fotbalový 

turnaj, hudební produkce. 

Pro:  0 Proti:  6 Zdržel se:  0  

24/11/2016 

Členové OV doporučují a souhlasí s přemístěním kontejneru na bioodpad u pana Milana 

Janďourka na obecní pozemek u fotbalového hřiště. 

Pro:  0 Proti:  6 Zdržel se:  0  

 

24/11/2016 

OV žádá o prověření stavu projektové dokumentace na novostavbu obecní knihovnu 

s technickým zázemím v obci Plačkov parc. č. 390/2. Žádáme písemné vyjádření MěÚ 

Humpolec nejdéle do 9. 12. 2016. 

Pro:  0 Proti:  6 Zdržel se:  0  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Jednání OV bylo ukončeno v 19:30.                                      Zapsala: Markéta Franzová 

 

Předseda OV: Milan Janďourek   Ověřovatelka: Alena Krejčí 


